
 
 
 

 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL 
REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA VINT I SIS  DE JUNY DE DOS MIL DOTZE. 
 
Núm. de la Sessió:  
Dia: 26 de juny de 2012. 
Hora: 20 hores i 30 minuts a 22 hores i 30 minuts 
Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
Hi assisteixen: 
Sr. Gabriel Ferrà Martorell 
Sra. Margalida Morell Martorell 
Sra. Maria Lluïssa Pla Isern 
Sr. Toni Marí Enseñat 
Sr. Victor Douat Rigo 
Sr. Antonio Deudero Mayans 
Sra. Maria Teresa Pons Picó 
Sr. José Frias Cano. 
La secretària interventora, Cristina Pou Bosch. 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1r.- ACTES EN ESBORRANY DE LES SESSIONS CELEBRADES EN DATES 28 DE FEBRER i 29 DE 
MAIG (SESSIÓ ORDINÀRIA I SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA) 
 
2n.- MODIFICACIÓ DEL REPRESENTANT DE L’AJUNTAMENT AL FONS MALLORQUÍ DE 
SOLIDARITAT. 
 
3r.- RECTIFICACIÓ D’ERRORS REGLAMENT MUNICIPAL DE NORMALITZACIÓ LINGUÍSTICA 
 
4t.- CONTROL DE L’EQUIP DE GOVERN: 
 
ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATES: 
 
28 DE MAIG 
4, 11 I 18 DE JUNY 
 
DECRETS DE BATLIA DES DE 249/2012  FINS 291/2012. 
 
5è.- TORN D’URGÈNCIA 
 
6è.- PRECS I PREGUNTES. 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
1r.- ACTES EN ESBORRANY DE LES SESSIONS CELEBRADES EN DATES 28 DE FEBRER i 29 DE 
MAIG (SESSIÓ ORDINÀRIA I SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA) 
 
El sr. Batle dona compte de l’acta en esborrany de la sessió celebrada en data 28 de 
febrer i s’aprova per unanimitat dels membres presents. 
 
Pel que fa a les actes de dia 29 de maig es deixen per una propera sessió. 
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2n.- MODIFICACIÓ DEL REPRESENTANT DE L’AJUNTAMENT AL FONS MALLORQUÍ DE 
SOLIDARITAT. 
 
El Batle procedeix a la lectura de la proposta d’Acord: 
 
“En data 28 de juny de 2011, el Ple de la Corporació va adoptar l’acord d’anomenar 
representant de l’Ajuntament de Puigpunyent al Fons Mallorquí de Solidaritat a la 
regidora Sra. Caterina Verger Andreu. 
 
En data 31 de gener de 2012, el Ple de la Corporació va acceptar la renúncia com a 
regidora de l’Ajuntament de Puigpunyent de la Sra. Caterina Verger Andreu. 
 
Atès que, com a conseqüència de l’esmentada renúncia es fa necessari el 
nomenament d’un nou representant de l’Ajuntament al Fons Mallorquí de Solidaritat, 
 
Es proposa al Ple de la Corporació que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Anomenar representant de l’ajuntament de Puigpunyent al Fons Mallorquí de 
Solidaritat a la regidora Sra. Isabel Martin Roman. 
 
SEGON.- Comunicar el present Acord al Fons Mallorquí de Solidaritat pel seu 
coneixement i efectes oportuns.” 
 
Sotmesa la proposta a votació, és aprovada per unanimitat dels membres presents. 
 
3r.- RECTIFICACIÓ D’ERRORS REGLAMENT MUNICIPAL DE NORMALITZACIÓ LINGUÍSTICA 
 
El Batle procedeix a la lectura de la proposta d’Acord: 
 
“En data 26 de març de 2007, el Ple de l’Ajuntament va aprovar el Reglament 
municipal de normalització lingüística, que va ser publicat al BOIB núm. 88, de 14 de 
juny de 2007.  
 
En data 13 d’agost de 2007, la Direcció General de Política Lingüística del Govern de 
les Illes Balears, va remetre un escrit adreçat a l’Ajuntament segons el qual, ens 
comunicava que una vegada revisat l’esmentat Reglament, es va comprovar que feia 
referència a l’Estatut d’Autonomia anterior a la reforma efectuada per la Llei orgànica 
1/2007, de 28 de febrer, que va entrar en vigor el dia 2 de març de 2007. Per la qual 
cosa, tenint en compte que el Ple de l’Ajuntament va aprovar aquest Reglament quan 
ja havia entrat en vigor el text del nou Estatut, ens requerien a revisar el text del 
Reglament. 
 
Revisat l’expedient i vist que no es va atendre al requeriment, i atès que es tracta 
d’una eina necessària pel funcionament de l’Ajuntament, 
 
Es proposa al Ple de la Corporació que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Rectificar l’error que consta en el text inicial de Reglament, en el paràgraf 
primer on fa referència a l’article 3 de l’Estatut d’Autonomia de les Illes Balears, ha de 
dir article 4.” 
 
Sotmesa la proposta a votació, és aprovada per unanimitat dels membres presents. 
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4t.- CONTROL DE L’EQUIP DE GOVERN: 
 
ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATES: 
 
28 DE MAIG 
4, 11 I 18 DE JUNY 
 
DECRETS DE BATLIA DES DE 249/2012  FINS 291/2012. 
 
En relació al control a l’equip de govern, el portaveu del PP diu que no tenen res a dir 
en relació al decrets i Acords de Junta de Govern anteriors. 
 
Si be, se’ls podria fer arribar els decrets núm. 273, 274, 278 i 279. 
 
En quan als Decrets objecte de control vol demanar els següents aclariments: 
 
Decret 267.- quin concepte és la factura de GRAM? La regidora Sra. Margalida Morell 
respon que és relativa al tècnic d’assessorament de residus.  
La despesa de Distribuciones Luque és gran, no s’han fet passes per treure a 
contractació? El Batle diu que s’està fent feina en aquest sentit. 
 
Decret 275.- la factura de Distribuïdora Rotger és per la compra de llibres, perquè? El 
Batle respon que és per la parada per vendre llibres. 
 
Decret 276.-  les feines del pou d’aigua a que es refereixen? Quin és el projecte? El 
Batle respon que els tubs del pou del cementiri s’han deteriorat i hi havia 
despreniments. Es tracta de condemnar el pou i fer-ne un de nou utilitzant la mateixa 
vena. 
 
Decret 277.- Llicència activitat La Caixa, sorprèn que se doni ara. El Batle diu que s’ha 
allargat la tramitació per temes de presentació de documentació i se dona ara 
perquè està correcta. 
 
Decret 283.- La factura de Institut Biotecnològic, quins són els resultats dels anàlisis? La 
regidora Margalida Morell diu que són tots correctes. 
 
Decret 284.- les factures de la radio de gener a juny, no havia acabat la radio? El 
regidor Toni Marí diu que és un taller gestionat per la residència de gent gran dins 
l’àmbit del conveni amb la conselleria. 
 
La factura de Comercial Faixina de material elèctric, on s’ha fet aquesta despesa. El 
regidor Toni Marí diu que se mirarà la factura i se contestarà. 
 
5è.- TORN D’URGÈNCIA 
 
MOCIÓ PSOE RECLAMACIÓ DEUTE (segons títol de la moció) 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Toni Marí explica que la urgència ve donada pel fet de que la 
Tresoreria de l’Ajuntament es troba en una situació delicada pel deute del Govern i del 
Consell. 
 
Sotmesa la urgència a votació és aprovada per 6 vots a favor (3 Independents i 3 
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PSOE) i 3 en contra del PP. 
 
El portaveu del PSOE procedeix a la lectura de la moció: 
 
TEXT MOCIÓ 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero diu que votaran en contra pel fet de que el PP 
a nivell estatal, autonòmic i de Consell de Mallorca han fet un esforç enorme per fer 
front a la situació econòmica deixada de l’activitat i gestió política dels darrers anys. 
No hi ha justificació de la urgència atès que es podria presentar a un altre ple ordinari. 
 
El portaveu del PSOE diu que el PP segueix una ideologia política i creu que el PP de 
Puigpunyent hauria de defensar els interessos del poble i dels proveïdors de 
l’Ajuntament. 
 
La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell diu que si bé es cert que 
s’ha fet un pla de viabilitat per pagar proveïdors fins a desembre de 2011, però ja 
s’estan creant problemes de pagament en el 2012 i és una roda. La urgència ve 
donada pel fet de que ja ens trobam ofegats. 
 
El regidor del PP, Sr. José Frias diu que en els darrers 10 anys l’endeutament ha estat 
enorme i hi ha hagut capital que no s’ha anat tornant. El problema és una acumulació 
de deute dels darrers anys. Un exemple clar és el tema de les obres de Galilea. 
 
El portaveu del PP diu que el requeriment ho pot fer directament el Batle i no és 
necessari dur-lo a ple. 
 
El Batle diu que quan es reclama el deute, no es reclama al PP sinó a la CAIB i al 
Consell, sigui governat pel partit que sigui. Esteim cansats de demanar que se faci un 
pla de pagaments sense aconseguir-ho. El pla de pagaments a proveïdors de 2011és 
amb un interès de 6% que si ens haguessin pagat el que ens duen les administracions 
públiques no s’hi hauria de fer front. 
 
Un exemple important és el de la subvenció de la plaça de l’ajuntament ja que es 
varen fer esforços per poder pagar en termini i no tenim previsió de cobrament per 
part del Govern, només se sap que dins el 2012 no se cobrarà tot. 
 
Sotmesa la moció a votació és aprovada per 6 vots a favor (3 Independents i 3 PSOE) i 
3 en contra del PP. 
 
MOCIÓ PP ADJUDICACIO BAR FESTES ST. JOAN (segons títol moció) 
 
El regidor del PP, Sr. José Frias explica que la urgència ve determinada pels 
aconteixements de la festa de Sant Joan 2012. 
 
Els membres presents acorden per unanimitat la referida urgència. 
 
El regidor de PP, Sr. José Frias procedeix a la lectura de la moció: 
 
TEXT MOCIÓ 
 
El Batle i la regidora Sra. Margalida Morell expliquen que es te una idea molt 
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equivocada. No hi ha hagut cap adjudicació del bar ja que s’ha duit per persones 
voluntàries i els doblers han reverit en la festa. Des del Patronat de Cultura es 
promouen les festes amb l’objectiu de que siguin lo més sostenibles possible. Gràcies a 
la col·laboració de les persones voluntàries que han fet molta feina s’han aconseguit 
unes festes bones i amb un pressupost molt baix. S’han fet reunions per organitzar les 
festes i qualsevol persona hagués pogut participar. 
 
El regidor, Sr. José Frias diu que s’hauria d’haver donat participació a altres col·lectius 
ja que hi havia un col·lectiu que abans duia el bar i se li hauria d’haver explicat que no 
se gestionaria per ells enguany. S’hauria d’enviar un missatge clar de la nova forma de 
gestió. 
 
La regidora del grup Independents diu que la idea és que les festes siguin 
autosuficients. 
 
Després el debat, la proposta de moció queda contestada amb les intervencions dels 
membres de l’equip de govern i el PP decideix retirar la moció i demanar disculpes 
quedant assabentat del tema.  
 
 
I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió quan són les 22:30 
hores i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi el Secretari Interventor en 
funcions de la Corporació Municipal, la qual cosa certifico. 
 
 
 
El Batle,                                                               La Secretària Interventora, 
 
 
 
Gabriel Ferrà Martorell                                    Cristina Pou Bosch 
  
            
            
            
            
      
 
 
 
 
 


